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Abstract (en)
The cylinder head of an internal combustion engine is medium-cooled, each cylinder having an annular cooling medium chamber encompassing the
cylinder, and cooling medium channels (6a,6b). The cylinder head in the direction from the combustion chamber plate (2) to an upper cylinder head
cover side (5) is constructed so that in the preponderant extent area lying in between them the casting moulds determining the shape of the cylinder
head are component parts of the mould cavity and mould flask.

Abstract (de)
2.1 Die Erfindung betrifft einen mediumgekühlten Zylinderkopf einer Brennkraftmaschine. 2.2 Erfindungsgemäß wird ein gießtechnisch
optimierter Zylinderkopf angegeben. Dies wird dadurch erreicht, dass der Zylinderkopf 1 in Richtung von einer Brennraumplatte 2 zu einer oberen
Zylinderkopfdeckelseite 5 so ausgebildet ist, dass in dem dazwischenliegenden überwiegenden Erstreckungsbereich die die Form des Zylinderkopfs
bestimmenden Gießformen Bestandteile der Unterform und der Oberform sind. <IMAGE>
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